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Referat af bestyrelsesmøde 8. juni 2020 

 

 
 

1. Udvalgene: 

Aktiviteter/udstilling:  

Thomas K. er repræsentant fra bestyrelsen. Hvis der bliver en ny dato for Kulturnatten, så 

skal vi selvfølgelig deltage som vi plejer. 

      

Skolefly/instruktør:  

Hans-Ole og Thomas K. er repræsentanter fra bestyrelsen.  

Hans-Ole har fortsat skolefly og skoledrone hos sig og sørger for, at det er ladet op til hver 

klubaften. 

   

Flyveplads:  

Lisbeth er repræsentant fra bestyrelsen.  

Der er bestilt en ny flagstang og vimpel, da den gamle er knækket i vinter.  

Hans-Ole køber et flag. Der bliver indkaldt til arbejdsdag snarest. 

    

Indendørs: Jane er repræsentant fra bestyrelsen.  

Vi har fået tid til vinter, tirsdag kl. 20-22.    

 

 

2. Fra kasseren: 

Morten gennemgik regnskabet.  

Morten gennemgik også budgettet for 2020.  

 

 

3. Flyvepladsens 25 års jubilæum: 

Lisbeth bestiller brunsviger fra enten Brugsen eller Ørbæk Bageri. 

Tidspunktet er flyttet fra kl. 11.00 til 13.00. 

Der er forslag om, at der bliver afholdt en grillaften i løbet af sommeren. Dato bliver den 8. 

august. Tidspunkt udmeldes senere. 
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4. Klubbens fremtid: 

Thomas har bedt om at få drøftet klubbens fremtid mht. afholdelse af stævner osv. 

Thomas har en konkret forespørgsel fra helikopterklubben om, evt. at låne vores bane til 

afholdelse af et stævne til næste år. 

Forslag om, at vi evt. kunne afholde et fun flight stævne, evt. med flamingo flyvning og 

lignende. 

 

Hvordan får vi nye unge medlemmer til at komme og hvordan får vi mere aktivitet i 

klubben.  

Der var en god debat. Videre drøftelse af punktet på næste møde.  

 

 

5. Punkt fra Generalforsamlingen vedrørende jetflyvning: 

Det var en dårlig debat. Der manglede god takt og tone og der manglede god ordstyring på 

Generalforsamlingen.   

Drøftelse om hvad det var der gik galt i debatten. 

Forslag om at vi bruger ørene til at ”måle” vores modeller med, som vi har gjort hele tiden. 

Bestyrelsen finder en dag, hvor der lydtestes. 

  

 

6. Evt.: 

Hans-Ole vil lave oplæg til små infotavler, der skal ophænges på pladsen. 

Thomas spørger om suppleanten plejer at være med på møderne og ja det gør han. 

Vi skal revidere proceduren i forhold til Generalforsamlingens dagsorden og indkomne 

forslag. Samtidig skal klubbens vedtægter revideres. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Mødet slut kl. 22.10.   


